
Lieve Roos,  
 
Jij wilde dit afscheid vanavond een beetje bescheiden houden, vooral omdat je ons gelukkig 
niet helemaal gaat verlaten en straks weer wordt benoemd als burgerlid van onze fractie. 
Maar toch gaan we je inbreng als raadslid moeten missen en daar horen een paar mooie 
woorden bij.  
 
Alweer bijna twee jaar geleden werd je met voorkeursstemmen gekozen voor deze nieuwe 
gemeenteraad. En ik weet nog dat je dat zelf eigenlijk helemaal niet verwacht had en eerlijk 
gezegd wij allemaal niet. Maar het bleek dat jouw inzet destijds in de gemeente Sint Anthonis 
door mensen was onthouden en zo werd gewaardeerd dat ze jou graag nog eens 
terugzagen in de raad.  
En na nu ruim anderhalf jaar naast je te hebben gezeten begrijp ik precies waarom dat zo is. 
Je bent ijverig, zoekt je dossiers tot op de bodem uit en hebt daardoor een soort vakkennis 
die door de hele raad gewaardeerd wordt. En je bent ook benaderbaar, betrokken, je pakt de 
telefoon, gaat bij mensen op bezoek en je bent bereid om iedereen aan te horen. En daarna 
weet je binnen onze fractie en in de raad, met veel expertise en minstens net zo veel humor 
vaak precies de juiste woorden te kiezen en mensen te overtuigen tot een sociale keuze. 
 
Bedankt Roos, dat je deel hebt uitgemaakt van ons team en de allereerste GroenLinks-PvdA 
fractie in het Land van Cuijk. Ik weet dat je het graag had afgemaakt en dat je in een andere 
rol met net zo veel bevlogenheid in de commissies doorgaat, maar dankzij jouw inzet in die 
eerste twee jaar hier in de raad zijn we een betere gemeente geworden, daar ben ik van 
overtuigd. Dus nogmaals: Dankjewel.  
 


